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Protokół nr  4 / 2023 

 

Z posiedzenia Komisji do spraw Inwestycji Gminy w dniu 24.04.2023 r. 

 

       Posiedzenie otworzyła Pani Małgorzata Kozubek – przewodnicząca Komisji do spraw Inwestycji. 

 

W obradach komisji uczestniczyli członkowie: 

 

- Komisji do Spraw Inwestycji, wg. załączonej listy obecności, 

oraz Pan Tomasz Lato – Wójt Gminy Masłów, Pan Zbigniew Zagdański – Sekretarz Gminy Masłów, Pan 

Robert Szechnicki – Skarbnik Gminy Masłów, Pan Dariusz Korczyński – Kierownik Referatu 

Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej, Pani Anna Kucmin – Kierownik Referatu Rolnictwa 

Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska, , Pani Edyta Hrabąszcz – Inspektor RGiKOŚ, Pani Aneta 

Kułak  – Kierownik GOPS,  Urbaniści Rafał Kozieł oraz Damian Maleszak, Mieszkaniec/Gość. 

  

Tematyka posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji. 

5. Projekt uchwały w sprawie: 

a).w sprawie uchwalenia zmiany nr 1 miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Brzezinki na terenie gminy Masłów – obszar nr 1 

b).w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 1 miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego sołectwa Mąchocice Kapitulne na terenie gminy 

Masłów 

c).w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 2 miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego sołectwa Masłów Pierwszy na terenie gminy Masłów. 

d).w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 3 miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego sołectwa Wola Kopcowa na terenie gminy Masłów 

e).w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 3 Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Masłów 

f).w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

g).w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 

2029 

h).w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego w latach 2023-2024 

i).w sprawie zmiany uchwały Nr LIV//566/2023 Rady Gminy Masłów w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego w latach 2023-2024 

j).w sprawie uchylenia uchwały nr LII/540/2022 Rady Gminy Masłów z dnia 22 grudnia 

2022 roku w sprawie zmiany Uchwały nr XLIV/443/2017 Rady Gminy Masłów z dnia 28 

grudnia 2017 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego w 

latach 2018-2023 

6. Zajęcie stanowiska w sprawie wykupu gruntów stanowiących część działki nr 164/4 i 164/2                        

pod potrzeby drogi w Domaszowicach 

7. Sprawy inne 
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8.  Zakończenie obrad 

Ad. 1 

Otwarcie posiedzenia. 

Stosownie do § 65 Statutu Gminy Masłów przyjętego uchwałą Nr XXV/282/2020 Rady Gminy Masłów z 

dnia 29 października 2020 r. (Dziennik Urzędowy Woj. Świętokrzyskiego z 4 listopada 2020 roku, poz. 

3838) w dniu 24 kwietnia 2023r. /tj. poniedziałek/ o godz. 14:00 w Centrum Edukacji i Kultury Szklany 

Dom w Ciekotach – obrady w trybie hybrydowym (stacjonarno – zdalnym) , Przewodnicząca Komisji do 

spraw Inwestycji – Pani Małgorzata Kozubek otworzyła obrady komisji. 

Ad. 2 

Stwierdzenie quorum.  

W posiedzeniu komisji uczestniczy 7 z 7 – osobowego składu Komisji, co jest podstawą  

do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

Obecni: 

1. Stanisław Doleziński 

2. Marek Łukasz Dudzik 

3. Małgorzata Kozubek 

4. Tomasz Ksel 

5. Andrzej Kułak 

6. Artur Maciej Lis 

7. Ryszard Piotr Szymczuch 

 

Ad. 3 

              Przyjęcie porządku obrad. 

Pan Radny Tomasz Ksel złożył wniosek o zmianę porządku obrad.  

„ Przegląd ostatnich inwestycji na terenie Centrum Edukacji i Kultury Szklany Dom” – wniosek dotyczył 

nieodebranej inwestycji modernizacji sceny amfiteatru przy CEiK w Ciekotach.  

Przewodnicząca Komisji do spraw Inwestycji – Pani Małgorzata Kozubek przeczytała wniosek. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku obrad, złożony przez radnego Tomasza Ksela.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Artur Maciej Lis, Ryszard Piotr Szymczuch 

PRZECIW (2) 

Stanisław Doleziński, Andrzej Kułak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Łukasz Dudzik 
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Wniosek:  

Komisja zatwierdziła porządek obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Ryszard 

Piotr Szymczuch 

PRZECIW (1) 

Stanisław Doleziński 

 

Wniosek:  

Komisja zatwierdziła przyjęcie wniosku. 

 

Ad. 4 

 Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji. 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że nie wpłynął żaden wniosek w sprawie treści zawartych                      

w protokole. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur 

Maciej Lis, Ryszard Piotr Szymczuch 

 

Wniosek:  

Komisja zatwierdziła protokół nr 3/2023. 

 

Ad. 5 

 Projekt uchwały: 
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a)  w sprawie uchwalenia zmiany nr 1 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

sołectwa Brzezinki na terenie gminy Masłów – obszar nr 1 

W sprawie uchwalenia zmiany nr 1 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa 

Brzezinki na terenie gminy Masłów – obszar nr 1 gm. Masłów, głos zabrał Pan Dariusz Korczyński – 

Kierownik Referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej.  Poinformował, że w ubiegłym roku Rada 

podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do tejże zmiany jednostkowej, lokalizacja zgodnie z 

załącznikiem graficznym, w kierunku Barczy, droga powiatowa po prawej stronie                      w 

istniejącym kompleksie zabudowy mieszkaniowej, inwestor zdecydował podjąć się na własny koszt 

przeprowadzenia takie zmiany. Po podpisaniu stosownego porozumienia trójstronnego, między biurem 

urbanistycznym, inwestorem, a Wójtem, porozumienia, które określało zasady finansowania, zaznaczył, 

że Gmina kosztów związanych z opracowaniem dokumentacji planistycznej nie ponosi. Pan Damian 

Maleszak z biura urbanistycznego omówił zmianę. Poinformował on, że zmiana przeszła całą wymaganą 

procedurę planistyczną, wymaganą ustawą, projekt planu uzyskał wszystkie wymagane opinie oraz 

uzgodnienia, został przedłożony                         do publicznego wglądu, podczas którego nie wpłynęły 

żadne uwagi. Projekt planu dotyczy powiększenia terenów budowlanych pod zabudowę mieszkaniowa 

jednorodzinną o pow.                           ok. 1300 m kwadratowych, na wniosek właściciela nieruchomości. 

W związku z wypełnieniem wszystkich obowiązków wynikających z ustawy projekt zmiany planu może 

zostać przedłożony               do uchwalenia, do zatwierdzenia przez Radę Gminy. Na pytanie 

Wiceprzewodniczącego Rady Ryszarda Szymczucha o szerokość pasa drogi wewnętrznej rozdzielającej 

dwie działki urbanista Damian Maleszak odpowiedział, że jest ona niezmieniana. Pan Wójt Tomasz Lato, 

dodał,                          że to droga już istniejąca, która tylko i wyłącznie komunikuje te tereny, natomiast 

w tym miejscowym planie zagospodarowania nie ulegała ona żadnej zmianie i nie miała wpływu                         

na przeprowadzone zmiany.  

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia zmiany nr 1 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Brzezinki na 

terenie gminy Masłów – obszar nr 1 

 Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur 

Maciej Lis 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ryszard Piotr Szymczuch 

Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany nr 1 miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego sołectwa Brzezinki na terenie gminy Masłów – obszar nr 1 

 

b) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 1 miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Mąchocice Kapitulne na terenie gminy Masłów 
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w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 1 miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Mąchocice Kapitulne na terenie gminy Masłów głos zabrał Pan Dariusz 

Korczyński – Kierownik Referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej. Poinformował,                     

że tu jest blok 4 uchwał związanych z przystąpieniem do sporządzenia zmian. Są to 3 zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Jedna jest to zmiana nr 3 – studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania, uchwały które pozwalają przystąpić do sporządzenia tych zmian.                       

W każdym z tych przypadków  podpisane porozumienie trójstronne, tak jak było wspominane wyżej, 

pomiędzy biurem urbanistycznym, inwestorem a Wójtem, regulującym przede wszystkim sprawy 

finansowania i terminów dokumentacji. 4 uchwały, zmiany związane z przystąpieniem tak jak stanowią  

te uchwały, opracowuje biuro urbanistyczne firma MASTERPLAN, Pan Rafał Kozieł, który również był 

obecny. Poinformował, że pierwsza z uchwał dotyczy przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Mąchocice Kapitulne i obejmuje się nią obszar 

obejmujący kilka działek leżących w sąsiedztwie drogi na Ameliówkę. Inwestor, który chce realizować               

tą zmianę wniósł wniosek aby powiększyć tereny zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej w związku                 

z potrzebą rozbudowy swojego siedliska. W części terenu który jest przeznaczony już w obowiązującym 

planie zagospodarowania przestrzennego nie mieści się z lokalizacją budynków gospodarczych, a z uwagi 

na to że są tam grunty leśne, to grunty leśne przed uzyskaniem pozwolenia na budowę należy wyłączyć              

z produkcji leśnej, a wcześniej w planie zagospodarowania przestrzennego uzyskać zgodę Marszałka 

Województwa Świętokrzyskiego na zmianę przeznaczenia gruntów leśnych na cele nie leśne i koszty 

opracowania ponosi inwestor. 

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 1 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

sołectwa Mąchocice Kapitulne na terenie gminy Masłów 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, 

Ryszard Piotr Szymczuch 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie Projekt w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 1 miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Mąchocice Kapitulne na terenie gminy Masłów 

c)  w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 2 miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Masłów Pierwszy na terenie gminy Masłów. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 2 miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Masłów Pierwszy na terenie gminy Masłów, głos zabrał urbanista 
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MASTERPLAN Rafał Kozieł informując, że zmiana nr 2 miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmować będzie obszar w sąsiedztwie Modrzewiowej w Masłowie. Jest                           

to kompleks  działek, które będzie się przeznaczać na cele zabudowy produkcyjnej i usługowej                    

i to będzie obszar powiązany przestrzenie również ze zmianą w planie zagospodarowania przestrzennego 

Woli Kopcowej i na tym terenie będzie prowadzona kontynuacja inwestycji która już się rozpoczęła                     

na terenie Woli Kopcowej związana z zakładem przerobu sortowania odzieży. Na pytanie 

Wiceprzewodniczącego Rady Andrzeja Pedrycza czy jest to teren zalewowy Pan urbanista Kozieł 

stwierdził, że zgodnie z obowiązującymi przepisami, na terenie gminy Masłów  obszary szczególnego 

zagrożenia powodziom nie zostały wyznaczone. Dodał, że jedynie jest to teren łąk, który może być 

okresowo podmokły, niemniej jednak w związku z prowadzoną inwestycją ta gospodarka wodna będzie 

musiała zostać rozwiązana poprzez np. budowę dołów chłonnych albo zbiorników powierzchniowych                

na odparowanie. Te kwestie zostaną rozstrzygnięte w projekcie budowlanym. Ewentualnie wody,                       

ale to tez już wskaże projekt budowlany, będą mogły być tez odprowadzone do cieku wodnego                          

po uzyskaniu pozwolenia wodno-prawnego.  

     

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 2 miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Masłów Pierwszy na terenie gminy Masłów 

 Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur 

Maciej Lis 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ryszard Piotr Szymczuch 

 

Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie Projekt w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 2 miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Masłów Pierwszy na terenie gminy Masłów 

 

d)  w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 3 miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Wola Kopcowa na terenie gminy Masłów 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 3 miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Wola Kopcowa na terenie gminy Masłów, głos zabrał  urbanista MASTERPLAN 

Rafał Kozieł stwierdzając, że to samo rozwiązanie projektowe, jest to zmiana nr 3 zagospodarowania 

przestrzennego Woli Kopcowej jest funkcjonalnie powiązana ze zmianą nr 2 w planie zagospodarowania 

Masłowa Pierwszego, ponieważ te tereny ze sobą graniczą. Musiały zostać rozbite na dwie uchwały                    

o przystąpieniu z uwagi na to, że część terenu tego inwestycyjnego położona jest w Masłowie Pierwszym 

a część w Woli Kopcowej i to też będzie teren przeznaczony pod zabudowę produkcyjno-usługową 

związana z sortownia odzieży. Na pytanie Wiceprzewodniczącego Rady Ryszarda Szymczucha                           
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o powierzchnie tych obu terenów urbanista Kozieł odpowiedział, że będzie to ok. 1 hektara w Masłowie 

Pierwszym ok. 1 hektara w Woli Kopcowej, a także, sprecyzował, że jest to teren przy ulicy 

Modrzewiowej.  

  

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 3 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

sołectwa Wola Kopcowa na terenie gminy Masłów 

 Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Stanisław Doleziński, Marek Dudzik, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur Maciej 

Lis 

WSTRZYMUJE SIĘ(1) 

Ryszard Piotr Szymczuch 

 

Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie Projekt w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 3 miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Wola Kopcowa na terenie gminy Masłów 

 

e)  w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 3 Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Masłów 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 3 Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Masłów, głos zabrał  urbanista MASTERPLAN 

Rafał Kozieł poinformował, że ta uchwała spina te dwie poprzednie uchwały, z uwagi na to,                             

że planowane rozwiązania projektowe w zmianie planu nr 2 Masłowa i nr 3 Woli Kopcowej naruszają 

ustalenia Studium uwarunkowań w kierunku zagospodarowania przestrzennego. W związku z tym, żeby 

zrealizować zmiany planów musimy zmienić również Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego pod funkcje produkcyjno-usługową.  

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 3 Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Masłów 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur 
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Maciej Lis 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ryszard Piotr Szymczuch 

Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie Projekt w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 3 Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Masłów 

f) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

 

Szczegóły projektu  uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy przedstawił Pan Skarbnik 

Gminy Masłów Robert Szechnicki. Poinformował o zwiększeniu dochodów o kwotę 238.116,00  zł oraz, 

że w tym zakresie jest tylko zwiększenie. Składa się ono z następujących pozycji: 

- dz.600-Transport i łączność – zwiększa się plan dochodów o kwotę 101.354,00 zł z tytułu uzyskanego 

dofinansowania ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na zadanie „Przebudowa ul. Sosnowej 

w Woli Kopcowej” oraz ze zwrotów niewykorzystanych dotacji w 2022 roku.  

-dz.700-Gospodarka mieszkaniowa - zwiększa się plan dochodów o kwotę 261,00 zł z tytułu 

naliczonych kar umownych za nieterminowe wykonanie prac.  

-dz.758 – Różne rozliczenia – zwiększa się plan dochodów o kwotę 956,00 zł z tytułu otrzymanej 

dywidendy od udziałów w Banku Spółdzielczym w Kielcach.  

-dz.801-Oświata i wychowanie - zwiększa się plan dochodów o kwotę 63.658,03 zł w związku               

z pozytywnie rozpatrzonym wnioskiem w ramach RPO Województwa Świętokrzyskiego                              

i pozyskaniem środków z Unii Europejskiej na projekt „Zakup sprzętu komputerowego w celu wsparcia 

uczniów z Ukrainy w szkołach Gminy Masłów”. Sprzęt otrzymają szkoły w Mąchocicach Scholasterii, 

Mąchocicach Kapitulnych i w Brzezinkach.  

-dz.853–Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej - zwiększa się plan dochodów o kwotę 

500,00 zł – odsetki od środków na wypłatę dodatków węglowego i energetycznego.  

-dz.900-Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – zwiększenie dochodów o kwotę 13.471,00 zł 

w związku z uzyskanym odszkodowanie za uszkodzone słupy energetyczne oraz tytułu wpływów 

środków z opłat i kar za korzystanie za środowiska – opłata za wycinkę drzew.  

-dz. 921-Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – zwiększenie planu dochodów o kwotę 

55.759,00 zł z tytułu zwrotów niewykorzystanych dotacji w 2022 roku – Centrum Edukacji                          

i Kultury „Szklany Dom” oraz Gminna Biblioteka.  

-dz.962-Kultura fizyczna - zwiększenie planu dochodów o kwotę 2.157,00 zł z tytułu zwrotów 

niewykorzystanych dotacji w 2022 roku – stowarzyszenia sportowe.  

Razem plan dochodów został zwiększony o kwotę 238.116,03 zł.  

Zwiększa się ogółem plan wydatków o kwotę 1.100.528,41 zł do kwoty 82.254.392,12 zł  

Zmniejsza się plan wydatków w następujących działach:  

-dz.600-Transport i łączność – zmniejsza się ogólnie plan wydatków w tym dziale o kwotę 418.148,00 

zł. Zmniejszenia dotyczą przesunięcia realizacji zadań drogowych do programów wieloletnich tj.:  

- Projekt przebudowy drogi powiatowej w Masłowie Pierwszym ul. Podklonówka oraz w Mąchocicach 

Kapitulnych ul. Górna,  

- Projekt budowlany oraz budowa drogi gminnej wraz z chodnikiem oraz rowem odwadniającym                           

ul. Podklonówka II w Masłowie Pierwszym,  
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- Pomoc finansowa na usprawnienie dostępu do drogi krajowej nr 73 i Węzła Kielce Północ drogi ekspresowej S7 

poprzez przebudowę i rozbudowę drogi powiatowej nr 1302T w miejscowościach Masłów Drugi i Dąbrowa - Etap 

II,  

W ramach przesunięć w tym dziale zwiększeniu ulegają wydatki na bieżące utrzymanie dróg oraz wprowadzone 

nowe zadania inwestycyjne:  

- Przebudowa ul. Sosnowej w Woli Kopcowej,  

- Wykonanie projektu drogi bitumicznej ul. Granicznej (odcinek od strony wschodniej) w Masłowie Pierwszym,  

- Wykonanie odwodnienia odcinka ul. Wspólnej w Woli Kopcowej w sąsiedztwie działki nr ew. 216/2,  

- Wykonanie projektu odwodnienia odcinka drogi powiatowej nr 1304T ul. Przyborowskiego                                    

w Domaszowicach w okolicy posesji 80 – 86,  

- Wykonanie drogi manewrowej (wjazd do szkoły) po północnej stronie kaplicy na działce nr ew. 243 w Woli 

Kopcowej  

Razem plan wydatków został zmniejszony o kwotę 418.148,00 zł.  

Zwiększa się plan wydatków w następujących działach:  

-dz.010- Rolnictwo i łowiectwo - zwiększa się plan wydatków o kwotę 50.500,00 zł                                  

na opracowanie projektów budowy wodociągu i kanalizacji w Woli Kopcowej ul. Polna w kierunku                   

ul. Jeziorkowej  

-dz.630-Turystyka – zwiększa się plan wydatków o kwotę 630.374,00 zł z przeznaczeniem                    

na wpłatę udziału własnego do ZGGS na realizację projektu pn.: „Zwiększenie atrakcyjności                         

i konkurencyjności Gór Świętokrzyskich przez budowę i rozbudowę infrastruktury kulturalnej                               

i turystyczno-sportowej” w ramach którego zostanie wykonane:  

- Modernizacja obiektów turystycznych w Ciekotach,  

- Modernizacja budynku OSP w Mąchocicach Kapitulnych.  

-dz.750-Administracja publiczna – zwiększenie planu wydatków o kwotę 43.000,00 zł na usługi 

świadczone i realizowane przez Urząd Gminy i Centrum Usług Wspólnych związane z bieżącą 

działalnością.  

-dz.754-Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa – zwiększenie planu wydatków            

o kwotę 600.000,00 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu ciężkiego samochodu pożarniczego 

dla OSP w Mąchocicach Kapitulnych.  

- dz.801- Oświata i wychowanie – zwiększenie planu o kwotę 110.891,81 zł przeznaczone jest               

na realizację projektu Zakup sprzętu komputerowego w celu wsparcia uczniów z Ukrainy w szkołach 

Gminy Masłów” oraz zwiększenie środków w wyniku postepowania przetargowego dotyczącego zadania 

„Dofinansowanie budowy nowego placu zabaw przy Szkole Podstawowej im. J. Korczaka w Woli 

Kopcowej”  

dz.853– Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej - zwiększa się plan wydatków o kwotę 

500,00 zł na zakupy z uzyskanych odsetek od środków na wypłatę dodatków węglowego                           

i energetycznego.  

-dz.921- Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego- zwiększenie o kwotę 22.000,00 zł dotacji 

podmiotowej dla Centrum Edukacji i Kultury „Szklany Dom”  

-dz.926– Kultura fizyczna - zwiększa się plan wydatków o kwotę 61.410,60 zł zwiększenie środków                 

w wyniku postepowania przetargowego dotyczącego zadania „Budowa placu rekreacyjnego przy                       

ul. Św. Floriana w Mąchocicach Kapitulnych”  

Razem zwiększa się plan wydatków o kwotę 1.518.676,41 zł.  

W wyniku zmian w budżecie ulega zwiększeniu planowany deficyt budżetu o kwotę 862.412,38 zł                

do kwoty 8.143.520,20 zł. Sfinansowany będzie z wolnych środków, jako nadwyżki środków pieniężnych 

na rachunku bieżącym budżetu gminy wynikającej z rozliczeń kredytów i pożyczek z lat ubiegłych oraz 
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niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia 

dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania 

budżetu określonymi w odrębnych ustawach oraz wynikających z rozliczenia środków określonych                       

w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy o finansach publicznych i dotacji na realizację programu, projektu lub zadania 

finansowanego z udziałem tych środków. 

Następnie wywiązała się dyskusja. Pan Radny Tomasz Ksel zadał pytanie Panu Skarbnikowi Robertowi 

Szechnickiemu odnośnie projektu ulicy Górnej i Podklonówki  i toczącej się sprawa tj. która to już 

instancja,  kto wszczął postępowanie Gmina czy Wykonawca. 

Pan Skarbnik Robert Szechnicki odpowiedział, że to jest na wniosek Gminy, jest to w pierwszej instancji, 

dot. wypowiedzenia przez Gminę umowy z winy wykonawcy, w tej chwili dochodzimy na drodze 

sądowej kar umownych, za niewykonanie dokumentacji projektowej. 

Pan Wójt dodał,że projekt który był realizowany nie doszedł z winy firmy do skutku. W tej chwili 

chcemy zlikwidować te środki finansowe i wprowadzić nowe w kwocie 300 tys. zł. Jesteśmy                  

po rozmowie z Powiatem, jest to pomoc rzeczowa dla Powiatu która ma skutkować zaprojektowaniem 

ciągów pieszych, niekoniecznie nazywających się chodniki, czyli niekoniecznie mających na wszystkich 

odcinkach pełne wymogi projektów chodnikowych, w taki sposób żeby poprawić bezpieczeństwo 

mieszkańców. Jednocześnie w tym projekcie będzie wzięte pod uwagę przeprowadzenie remontów 

rowów które są przy tej drodze jak i również nowa nakładka asfaltowa w tych sytuacjach gdzie to jest 

konieczne z wymiana podłoża i realizacje takiego projektu,                       po uzyskaniu zgody Wysokiej 

Rady, ogłosimy. Oczywiście będzie stanowiło to po wykonaniu wkład własny do realizacji inwestycji.  

Pan Radny Tomasz Ksel zapytał o jaką kwotę odszkodowania wnioskujemy? 

Pan Skarbnik odpowiedział na pytanie, tj.  w przypadku odstąpienia od umowy z winy wykonawcy jest   

to 20% wartości umowy, czyli łącznie około 20 tys. zł. 

Pan Radny Tomasz Ksel zapytał o uszczegółowienie zakupu samochodu ciężkiego. Czy ta kwota jest już 

w całości zabezpieczona? Zadał też pytanie dotyczące dodatkowej grupy roboczej oraz  pytanie dot. 

kredytowania pewnych inwestycji lub zaciąganie pożyczek. 

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt Tomasz Lato dot. samochodu strażackiego. Promesy które otrzymywały 

samorządy to promesy, które były wydawane na wniosek Ochotniczych Straży Pożarnych i Samorządów, 

które deklarowały chęć zakupu samochodów strażackich. Samochody ciężkie będą dofinansowywane 

kwotą 40%. O taki samochód wystąpiła jednostka, wystąpił również Wójt Gminy Masłów do Mąchocic 

Kapitulnych. Promes w wysokości 1.250.00,00 zł, z czego 40%, 530 tys zł pochodziło z promesy czyli              

ze środków zewnętrznych, pozostała część powinniśmy zabezpieczyć sami.  Koszt zakupu samochodu                     

to około 1.400.000 zł. Pan Wójt zaproponował Wysokiej Radzie dołożenie ok. 600 tys zł do wozu 

strażackiego. 

O innych grupach Pan Wójt powiedział, że jest otwarty na spotkanie z każdą grupą i ze podczas rozmów 

ma obowiązek odpowiedzieć na wszelkie pytania i zrobić to jak najbardziej wyczerpująco.  

Pan Skarbik odnośnie kredytów powiedział, że na obecną chwilę planowany deficyt mamy przewidziany 

do sfinansowania z posiadanych wolnych środków  z rozliczenia kredytów i pożyczek z lat ubiegłych jak 

i z nadwyżek uzyskiwanych z realizacji dochodów na podstawie szczególnych ustaw. W sytuacji takiej            

na obecna chwile kiedy nam to się jeszcze bilansuje i pokrywa, ponieważ wiemy jaka to jest kwota już  

po uzyskaniu i przedstawieniu bilansu za rok 2022 i przy założeniu takim że, tak jak jest to na dzień                     

27 kwietnia, byłyby w 100% zrealizowane dochody i wydatki, taka sytuacja odnośnie kredytowania 

miejsca nie będzie miała. Natomiast w przypadku takim kiedy będą zagrożone do realizacji planowane 

dochody, szczególnie mam tutaj na uwadze zaplanowane 3 i pół miliona z tytułu sprzedaży 

nieruchomości, jeżeli będziemy wiedzieli że w tym roku tego nie uda się przeprowadzić więc 

automatycznie powstaje deficyt w takiej wysokości. Jeżeli niektóre zadania po przetargach będą 

wymagały kolejnego dofinansowania wtedy nam się będzie ta relacja zwiększała. Także jeżeli do tego 

dojdzie to wtedy będziemy takie finansowanie państwu przedstawiać. Patrząc na wskaźniki, jesteśmy                

w pierwszej 10 najmniej zadłużonych gmin w województwie.  
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Pan Wójt dodał, iż 3 miliony to pieniądze, które mamy zapisane w budżecie na sprzedaż. Pan Wójt będzie 

prosił o wyrażenie zgody Radę o możliwość zaciągania kredytu do 5 mln zł na realizacje nowych 

inwestycji.   

Pan Radny Tomasz Ksel przyznał rację Panu Wójtowi dot. spłaty we właściwym czasie kredytów 

zaciągniętych przez Gminę.  

Głos zabrał Mieszkaniec/ Gość. Poruszył kwestię dot. przebudowy podjazdu na ul. Radostowa, 

zaciągniętych kredytów, inwestycji oraz  podatków, podatków dla przedsiębiorców.  

Pan Wójt Tomasz Lato poinformował, że zostały podjęte działania dot. sprzedaży działki pod poszerzenie 

drogi -  ul. Radostowa. Pan Wójt również poruszył temat samochodu strażackiego i innych sprzętów 

należących do OSP. 

W dyskusji udział wziął Pan Radny Ryszard Piotr Szymczuch. Poruszył temat  wynagrodzenia  

strażaków.  

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, 

Ryszard Piotr Szymczuch 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie Projekt w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

g) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 2029 

Szczegóły projektu zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 2029 

przedstawił Pan Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki. Pan Skarbnik powiedział, że zmiany                     

w WPF wynikają w całości ze zmian w budżecie Gminy. Ponadto jeszcze zmiany które zostały 

wprowadzone zarządzeniami z dn 31 marca oraz 13 kwietnia, dotyczyły wprowadzenia dochodów               

i wydatków zleconych. W ich wyniku ogółem zwiększają się dochody o kwotę 403.256,68 zł                   

do kwoty 74.110.871,92 zł. Jeśli chodzi o wydatki one się ogółem zwiększają o 1.265.669,06 zł               

do kwoty 82.254.392,12 zł. Zostały dopisane nowe zadania do limitu wydatków na wieloletnie 

przedsięwzięcia, takie zadania jak: wykonanie projektu budowlanego kanalizacji sanitarnej                        

w obrębie posesji 105, 108, 109 w miejscowości Dąbrowa (okres realizacji 2023-2024, łączny koszt                 

25 tys. zł), pomoc rzeczowa dla Powiatu Kieleckiego na zadanie „Projekt przebudowy drogi powiatowej 

w Masłowie Pierwszym ul. Podklonówka oraz w Mąchocicach Kapitulnych ul. Górna (łączny koszt                 

300 tys. zł, okres realizacji 2023-2024), wykonanie projektu odwodnienia odcinka drogi powiatowej                   

nr 1304T ul. Przyborowskiego w Domaszowicach (okres realizacji 2023-2024, koszt 25 tys. zł) oraz 

wykonanie projektu nakładki bitumicznej wraz z utwardzonym poboczem oraz chodnikiem na drodze 

gminnej  nr 1201/2 w Dąbrowie (łączny koszt 22 tys. zł).  
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Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 2029 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, 

Ryszard Piotr Szymczuch 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie  Projekt w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Masłów na lata 2023 – 2029 

h) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego w latach 2023-2024 

 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego w latach 2023-2024 Skarbik Gminy 

Masłów Robert Szechnicki poinformował, że dotyczy wspominanych wcześniej dwóch inwestycji,                    

ul. Podklonówki i ul. Górnej oraz projekt odwodnienia w Domaszowicach. Jest to konsekwencja decyzji 

jaka została podjęta przy zmianach w budżecie, żebyśmy mogli zawrzeć umowy z Powiatem na realizacje 

tych zadań, zezwalające nam na realizacje tych zadań. Musimy mieć również w formie uchwały  

zatwierdzenie tego przez Radę Gminy.  

Głosowano w sprawie: 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego w latach 2023-2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, 

Ryszard Piotr Szymczuch 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie Projekt w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego  

w latach 2023-2024 
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i) w sprawie zmiany uchwały Nr LIV//566/2023 Rady Gminy Masłów w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego w latach 2023-2024 

w sprawie zmiany uchwały Nr LIV//566/2023 Rady Gminy Masłów w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Kieleckiego w latach 2023-2024 Skarbnik zaznaczył, że dotyczy ona wcześniej 

wspominanej sytuacji, tj. finansowania tego zadania w części dotyczącej tegorocznej, tak jak to zostało 

uzgodnione z główna księgową Powiatowego Zarządu Dróg i z Panią Skarbik z Powiatu, że w tym roku 

będą to raczej środki zewnętrzne, z dotacji, a natomiast finansowanie wkładu własnego będzie                           

w możliwie jak najmniejszej wysokości na ten rok a będzie do podniesienia przy końcowym rozliczeniu 

całej inwestycji. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały Nr LIV//566/2023 Rady Gminy Masłów w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Kieleckiego w latach 2023-2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, Artur 

Maciej Lis, Ryszard Piotr Szymczuch 

Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr LIV//566/2023 Rady Gminy 

Masłów w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego w latach 2023-2024 

j) w sprawie uchylenia uchwały nr LII/540/2022 Rady Gminy Masłów z dnia 22 grudnia 2022 

roku, w sprawie zmiany Uchwały nr XLIV/443/2017 Rady Gminy Masłów z dnia 28 grudnia 2017 

roku, w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego w latach 2018-2023 

 

w sprawie uchylenia uchwały nr LII/540/2022 Rady Gminy Masłów z dnia 22 grudnia 2022 roku              

w sprawie zmiany Uchwały nr XLIV/443/2017 Rady Gminy Masłów z dnia 28 grudnia 2017 roku                      

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego w latach 2018-2023. Skarbnik Gminy 

Masłów Robert Szechnicki poinformował, że w sprawie uchylenia poprzednich dwóch uchwał odnośnie 

spraw sądowych w związku z tym, że podtrzymujemy nasze stanowisko w tej sprawie konsekwencją tego 

jest również to, że uchylamy te uchwały żeby nawet już na etapie procedowania sądowego pokazać,                  

że całkowicie zaniechaliśmy tych czynności związanych z tą firmą w budżecie.  Na pytanie Radnego 

Tomasza Ksela o to czy mimo wszystko nie będziemy musieli zapłacić części kwot poniesionych przez 

firmę czy jednak mamy zapewnienia ze strony przedstawiciela który nas reprezentuje, że takich 

kosztorysów nie będziemy musieli pokrywać Skarbik stwierdził, że co do wyroków sądu ciężko się 

wypowiadać natomiast nasze stanowisko jest jednoznaczne, tj. odstąpienie od umowy z winy wykonawcy 

i taki odpowiedni zapis w umowie się znajduje. Nie ma tutaj żadnej formy częściowej zapłaty tylko 

odstąpienie od umowy z winy wykonawcy. Wójt Tomasz Lato dodał, że można brać wszystkie sytuacje 

pod uwagę i gdyby taka była  to nie popełniamy tutaj żadnego błędu biorąc pod uwagę zdjęcie tych 
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środków, wówczas będzie przy ewentualnym jakimś scenariuszu niekorzystnym możliwość zapłacenia, 

czego my nie przewidujemy bo uważamy że firma nie złożyła nam dokumentów na czas, nie złożyła 

pozwolenia na budowę, a zgodnie ze specyfikacją przetargową do tego się zobowiązała.  

Głosowano w sprawie: 

w sprawie uchylenia uchwały nr LII/540/2022 Rady Gminy Masłów z dnia 22 grudnia 2022 roku,                      

w sprawie zmiany Uchwały nr XLIV/443/2017 Rady Gminy Masłów z dnia 28 grudnia 2017 roku,                   

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego w latach 2018-2023 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, 

Ryszard Piotr Szymczuch 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

Wniosek:  

Komisja opiniuje pozytywnie Projekt w sprawie uchylenia uchwały nr LII/540/2022 Rady Gminy 

Masłów z dnia 22 grudnia 2022 roku, w sprawie zmiany Uchwały nr XLIV/443/2017 Rady Gminy 

Masłów z dnia 28 grudnia 2017 roku, w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego 

w latach 2018-2023 

Ad. 6 

Zajęcie stanowiska w sprawie wykupu gruntów stanowiących część działki nr 164/4             

i 164/2 pod potrzeby drogi w Domaszowicach 

 

Zajęcie stanowiska w sprawie wykupu gruntów stanowiących część działki nr 164/4 i 164/2 pod potrzeby 

drogi w Domaszowicach głos zabrał Wójt Tomasz Lato informując, że sprawą zajmujemy się do 2016 

roku, a więc jest ona dobrze wszystkim znana. Dotyczy drogi za kaplicą w Domaszowicach. Droga ta jest 

wąską drogą jeżeli chodzi o przebieg ich na wskazanej mapie. Było 17 spotkań w tej sprawie. Po wielu 

spotkaniach ostateczne oczekiwania właścicieli są takie, że jak najbardziej przychylą się do próśb 

wcześniejszych mieszkańców i działań samorządu, ale warunki stawiają takie, że za 203 metry, tj. działka 

164/2 są w stanie sprzedać za kwotę z operatu – 135 zł, co daje kwotę 27.405,00 zł. Natomiast druga 

działka, która ma tylko 76 metrów, działka 164/1, właściciele żądają niezmiennej kwoty 250 zł za metr 

kwadratowy. Konieczność, wykupu 76 metrów, za płotem, żeby uzyskać szerokość minimalną                           

do przejazdu czyli 3,5 m, czyli  około 30-46 tys. zł gdybyśmy się decydowali całość tego gruntu wykupić. 

Daje nam to bezpieczny dostęp dla służb ratowniczych i komunikacje dla mieszkańców, na lata 

rozwiązuje problem, teren jest zabudowany po obu stronach drogi, zabudowa jest zabudową starą                        

i w przypadku braku wykupu teren zostanie zagrodzony przez właścicieli, bo to tez jest ich warunek jeżeli 

tego nie kupicie to koniec z tym, że będziecie jeździć po naszym. Ostatecznie zagrodzimy i więcej już nie 
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będziemy podejmować żadnych rozmów co do sprzedaży tego gruntu. Co spowoduje zwężenie przejazdu, 

to jest ważne do 1,70 m na najwęższym odcinku drogi. To głosowanie będzie miało decydujące znaczenie 

w dalszych rozmowach. Kierownik BiGP Dariusz Korczyński dodał, że nawiązując do ustaleń 

miejscowego planu zagospodarowania, droga ta zgodnie z tym dokumentem jest oznaczona  jako droga 

wewnętrzna i zgodnie z zapisem tekstowym szerokość w liniach rozgraniczających 5 do 10 metrów, 

natomiast minimalna szerokość pasa jezdnego to jest te 3,5 m. Wójt dodał jeszcze, że są to dwie 

niezależne od siebie działki jeżeli chodzi o sfinalizowanie zakupu i że decyzyjność jest podejmowana 

przez różne osoby w tym zakresie. Podsumował, że łączna kwota wynosić będzie 46.405,00 zł.  

Kierownik Kierownik Referatu Rolnictwa Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska - Anna 

Kucmin rozwinęła temat dlaczego Gmina nie może podjąć działań z urzędu, dlatego, że w miejscowym 

planie zagospodarowania przestrzennego teren który stanowi również w części drogę gminną jest 

obszarem oznaczonym jako tereny dróg wewnętrznych. Pokazała również na mapie, że droga                            

w miejscowym planie stanowi drogę wewnętrzną. Stwierdziła, że to jest dosyć problematyczne dla urzędu 

i też trudne do dalszego procedowania w innych warunkach i w inny sposób niż przedstawia Pan Wójt, 

ponieważ w tym przypadku Gmina mimo chęci zrealizowania inwestycji na tym terenie nie może 

dokonać z urzędu takiego podziału tak jak  ustawa dopuszcza to w przypadku dróg publicznych. Również 

mieszkańcy którzy wydzieliliby ten teren, zgodnie z rysunkiem planu, nie doprowadziliby do spełnienia 

realizacji tych parametrów minimalnych drogi czyli 3,5 m i w związku z tym możliwy jest, miejscowy 

plan też na to przyzwala, podział tych nieruchomości z terenów budowlanych na tereny dróg 

wewnętrznych jako poszerzenie działki sąsiedniej. Dodała również, że działka 164/2 zawiera urządzenia                

i sieci infrastruktury technicznej, znajduje się tam sieć gazowa i kanalizacyjna, w związku z czym, jeżeli 

chodzi o wniosek właścicieli 164/2 działki, ze chcą oni wydzielić to do ogrodzenia jest zrozumiałe.  

Na koniec Wójt poprosił komisje, aby zajęła ostateczne stanowisko zaprotokołowane, które jest 

niezmienne. 

Przewodnicząca komisji ds. Inwestycji, Radna i Sołtys Masłowa Małgorzata Kozubek powróciła jeszcze 

do sytuacji Podklonówki gdzie mieszkańcy oddali 14 metrów, nie wzięli żadnych pieniędzy na drogę                  

i czekają już 12 lat, żeby ta droga powstała.  

Na koniec wywiązała się dyskusja jakoby droga miała być za wąska, żeby na przykład wywozić śmieci,               

a także o koszty wykupu.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Zenon Pedrycz zaproponował, aby powrócić                      

do tematu na majowej komisji, aby wszyscy mogli sobie temat przemyśleć. Po 5-minutowej przerwie 

przystąpiono do głosowania.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na wykup gruntów stanowiących część działki nr 164/4 i 164/2 pod potrzeby 

drogi w Domaszowicach.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Stanisław Doleziński, Andrzej Kułak, Artur Maciej Lis, Ryszard Piotr Szymczuch 

PRZECIW (2) 

Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Łukasz Dudzik 

 

Wniosek:  

Komisja wyraża zgodę na wykupu gruntów stanowiących część działki nr 164/4 i 164/2 pod potrzeby 

drogi w Domaszowicach 

Ad. 7 

 Przegląd inwestycji dot. amfiteatru  

Pan Wójt Tomasz Lato zabrał głos w sprawie przeglądu inwestycji amfiteatru w Ciekotach. Pan Wójt 

poinformował, że komisja odbiorowa zebrała się 20 kwietnia w komisji odbiorowej był Pan Kierownik 

Budownictwa, pracownik Referatu Budownictwa, Pani Wicewójt Monika Dolezińska – Włodarczyk, był 

również inspektor nadzoru Pan Liwocha. Obecni także byli wykonawca, Pan Radny Tomasz Ksel. 

Inwestycja realizowana jest ze środków własnych samorządu około 70 000, 00 zł to są koszty tego etapu. 

Polega on na przebudowie zadaszenia części zewnętrznej. Były to również zmiana okładzin na słupach           

to było to założenie rynien odwadniających zgodnie ze spadkiem z tyłu za sceną było to do budowanie 

schodków jak i również wymiana pełna wymiana desek jak i również legarów pod drewnianą sceną.  

Inwestycja nie została 20 kwietnia odebrana zostały stwierdzone w niej usterki. Jesteśmy w trakcie 

procedowania z firmą usunięcia usterek i odniesienia się do wszelkich uwag jakie zostały do nich                     

do firmy skierowane. Szczegóły w tej sprawie przedstawił Pan Kierownik Dariusz Korczyński. 

Poinformował, że zgłoszenie wykonawcy o zakończeniu robót wpłynęło do urzędu gminy komisja 

zebrała się w składzie tak jak Pan Wójt wymienił. Do protokołu odbioru robót wpisane zostały uwagi dot. 

zastosowanego materiału (zamienienie zostało drewno) , jakości niektórych elementów, jakość 

wykonania posadzki. Obecnie czekamy na usunięcie usterek. Inspektor nadzoru robi bilans kosztów 

dodatkowych, jakie powstały podczas prac. 

Pan Wójt dodał jeszcze, że zamiast modrzewia albo dębu została założona sosna. Deski są zabarwione, 

połączenie desek na scenie jest niestaranne, deski nie przylegają jedna do drugiej.  tyłu za jednym                       

ze słupów.  

Pan Radny Tomasz Ksel podziękował za stanowczą decyzję Pani Wicewójt dot. odbioru wykonanych 

prac na scenie amfiteatrze. Pan Radny wspomniał o wykonaniu i o materiałach z jakich została 

odnowiona scena. 

Do dyskusji włączył się Mieszkaniec/Gość poruszył kwestię materiałów, z których miała powstać scena 

amfiteatru w Ciekotach. Dodał, aby trzymać się projektu,żeby jakość wykonania amfiteatru była jak 

najwyższa, żeby służyła długie lata. 

Pan Wójt Tomasz Lato dodał, że wykonawca zgłaszał, iż nie jest dostępny modrzew, dlatego został 

zastosowany inny materiał.  

Pan Radny Tomasz Ksel poruszył temat siedlisk przy amfiteatrze.  

 

Ad. 8 

 Sprawy inne. 

Na zakończenie obrad wywiązała się dyskusja.  
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Pan Radny Tomasz Ksel zwrócił się do Wójta o zdementowanie informacji, jeśli jest nieprawdziwa,                 

że jeden z dyrektorów szkół złożył rezygnację.  

Pan Wójt odpowiedział, że tak, jest to oficjalna informacja przekazana na Radzie Pedagogicznej przez 

Panią Dyrektor Szkoły w Mąchociach Kapitulnych, Anetę Januchtę, złożyła rezygnacje z pełnienia 

funkcji dyrektora. Pan Wójt dodał, że obecnie jesteśmy na etapie przygotowywania konkursu na to 

stanowisko.   

 

 

Ad. 9 

Zakończenie obrad. 

 

Po wyczerpaniu tematyki Przewodnicząca Komisji podziękowała za udział w komisji  

i o godz. 17:51 zamknęła obrady. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała:  

Ewelina Dąbrowska  
                                                                                                            

                                                                                                     Przewodnicząca Komisji 

                                                                                                         Inwestycji 


